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Protokół Nr XLV/2018  

z sesji Rady Miejskiej w Rzepinie, 

 która odbyła się w dniu 15 czerwca 2018r. o godz. 13:00 

 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Damian Utracki Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie otworzył XLV 

zwyczajną sesję VII kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie witając wszystkich przybyłych.          

 Na podstawie listy obecności w sesji udział bierze 15 w związku z czym Rada jest 

władna do podejmowania prawomocnych decyzji, poinformował Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzepinie. (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do 

niniejszego protokołu). 

 

Pkt 2. Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

 

 Radni nie wnieśli uwag i innych propozycji do przedstawionego porządku obrad sesji. 

Natomiast Burmistrza Rzepina Pan Sławomir Dudzis zwrócił się z prośbą, by do porządku 

obrad sesji wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej, 

 „ Za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej głosowało 15 radnych. 

 

Pkt 3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 18.05.2018r.   

5. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Rzepinie za 2017r. 

6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie za 2017r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami.  

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2017r., wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego. 

9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Rzepina. 
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10. Zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą sprawozdania z 

wykonania budżetu oraz opinią dotyczącą wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Rzepina. 

11. Przedstawienie opinii komisji stałych Rady Miejskiej dotyczącej wykonania budżetu za 

rok 2017. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017r.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzepina. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu 

ograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu 

ograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu 

ograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Rzepin do Klastra 

Energii „energyREGION Rzepin”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

19. Interpelacje, wnioski, zapytania i  sprawy różne. 

20. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

21. Zamknięcie sesji.            

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 4. Przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 18.05.2018r.   

 

 „Za” przyjęciem protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 18.05.2018r. głosowało 

15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 5. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Rzepinie za 2017r. 

 

 Pani Aleksandra Bartkowiak Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej poinformowała, 

że sprawozdanie z działalności Miejskiej biblioteki Publicznej w Rzepinie za rok 2017 zostało 

dokładnie przedstawione i omówione na Komisjach Rady Miejskiej (pisemne informacje stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu). 
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Pkt 6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie za 2017r. 

 

 Pan Tomasz Sidorkiewicz Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie 

poinformował, iż sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie za 2017 

rok zostało dokładnie przedstawione na Komisjach Rady Miejskiej (pisemne informacje stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu). 

 

Pkt 7. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami.  

  

 Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, że między sesjami Rady 

Miejskiej uczestniczył między innymi w konferencji firm, samorządów i przedstawicieli 

Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej w Mierzęcinie. 

 Burmistrz brał udział w spotkaniu z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków.  

Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z Prezesem Szpitala Powiatowego w Słubicach na którym 

poruszony został temat funkcjonowania przychodni zdrowia w Rzepinie, braku lekarza oraz 

przeniesienia rehabilitacji do nowego pomieszczenia. 

 Uczestnictwo w przeglądzie tańca przedszkolnego o Puchar Burmistrza Rzepina. 

 Udział w walnym zebraniu Miejskiego Klubu Sportowego Ilanka Rzepin. 

 Udział w spotkaniu grupy AA Grzegorz z Rzepina. 

 Kolejnym spotkaniem było uczestnictwo w zakończeniu roku akademickiego 

Akademii Trzeciego Wieku.  

 Burmistrz Sławomir Dudzis brał udział w spotkaniu z Wojewodą Lubuskim 

Władysławem Dajczakiem, na którym podpisana została umowa dotycząca sfinansowania 

budowy żłobka w Rzepinie z programu Maluch +. 

 Następnym spotkaniem było podpisanie trzech umów z Euroregionem Pro Europa 

Viadrina, umowy dotyczyły dofinansowania między innymi Dni Puszczy Rzepińskiej, 

dożynek oraz pleneru malarskiego. 

 Kolejnym spotkaniem był udział w walnym zebraniu ZAMK Sp. z o.o.  

 Udział w posiedzeniu Rady Projektowej Lokalnej Grupy Działania Zielona Dolina 

Odry i Warty w Górzycy oraz udział w wyjazdowym posiedzeniu Powiatowej Rady 

Seniorów, które odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

  Burmistrz Sławomir Dudzis uczestniczył również w walnym zebraniu „EKO” sp. z 

o.o. 
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  Następnie Burmistrz spotkała się z przedsiębiorcami i samorządowcami z terenu 

Rzepina i Gminy Hoppegarten.  

 

Pkt 8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2017r., wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego. 

  

 Pani Jolanta Maliszewska Inspektor ds. księgowości jednostki i raportowania środków 

pomocowych w zastępstwie Pani Skarbnik poinformowała, że budżet wraz ze sprawozdaniem 

został zatwierdzony na sesji Rady Miejskiej w Rzepinie w dniu 29 grudnia 2016r. i tak po 

stronie dochodów na kwotę 40.965.500,00 zł po stronie wydatków na kwotę 40.321.198,00 zł. 

Nadwyżkę w kwocie 644.302,00 przeznaczono na spłatę zobowiązań z tytułu zaciągniętych 

kredytów.  

 Regionalna Izba obrachunkowa w Zielonej Górze uchwałą Nr 263/2018 z dnia 24 

kwietnia 2018r. wydała pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 

2017r. dodała Pani Jolanta Maliszewska. 

 

Pkt 9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Burmistrza Rzepina. 

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Dariusz Wąsowicz poinformował, iż 

działając na podstawie  art. 18 a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym, Komisja Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu za 2017r. i 

występuje do Rady Miejskiej w Rzepinie z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi Rzepina 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Rzepin za 2017rok. 

 

Pkt 10. Zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą 

sprawozdania z wykonania budżetu oraz opinią dotyczącą wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Rzepina. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki odczytał treść uchwały Nr 

263/2018 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 24 

kwietnia 2018r w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Rzepin sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy za rok 2017  wraz z informacja o 

stanie mienia komunalnego. 
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Skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w osobach: 

1. Jarosław Kotowski - Przewodniczący  

2. Joanna Chruściel – Członek 

3. Grażyna Radomska – Członek 

działając na podstawie art. 13 pkt 5 i art. 19 ust 1 i 2 ustawy z dnia 7 października 1992 r.  o 

regionalnych izbach obrachunkowych, po rozpatrzeniu sprawozdania Burmistrza Miasta i 

Gminy Rzepin z wykonania budżetu miasta i Gminy za rok 2017 – opiniuje pozytywnie 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Rzepin za rok 2017 przedstawione przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Rzepin. 

 Następnie Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki odczytał kolejną uchwałę Nr 

370/2018 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 21 

maja 2018r. w sprawie wydania opinii do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Rzepinie o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Rzepin z tytułu 

wykonania budżetu za 2017 rok, działając na podstawie art. 13 pkt 8 ustawy z dnia 7 

października 1992 r. o regionalnych izbach obrachunkowych, w związku z art. 18a ust. 3 

ustawy 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym po zapoznaniu się z wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzepinie, skład orzekający w osobach: 

1. Jarosław Kotowski - Przewodniczący  

2. Joanna Chruściel – Członek 

3. Grażyna Radomska – Członek 

postanawia zaopiniować pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzepinie 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Rzepin z tytułu wykonania 

budżetu za 2017 rok. 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Pkt 11. Przedstawienie opinii komisji stałych Rady Miejskiej dotyczącej wykonania 

budżetu za rok 2017. 

 

 Przewodnicząca Komisji Społecznej Pani Agnieszka Wodara poinformowała, że 

komisja na posiedzeniu w dniu 14 czerwca 2018r. pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z 

wykonania budżetu Gminy Rzepin za 2017r. 
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 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Stanisław Zieliński poinformował, że na 

posiedzeniu w dniu 11 czerwca 2018r. Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z wykonania budżety Gminy Rzepin za 2017r. 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017r.  

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzepina. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu 

ograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 

 

Pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu 

ograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 

 

Pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu 

ograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 

 

Pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Rzepin do 

Klastra Energii „energyREGION Rzepin”. 

 Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, że definicja Klastra Energii 

to porozumienie cywilnoprawne dotyczące wytwarzania i równoważenia zapotrzebowania 

dystrybucji lub obrotu energią z odnawialnych źródeł energii lub z innych źródeł lub paliw w 

ramach sieci dystrybucji o napięciu znamionowym niższym niż 110 kV. Następnie Burmistrz  

dodał, że przystępując do Klastra Enerii gmina może dodatkowo pozyskiwać różnego rodzaju 

finansowe wsparcie zewnętrzne, jak również dodatkowo punktowane jest w różnego rodzaju 
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programach unijnych uczestnictwo w Klastrze Energii. Uczestnictwo w takim klastrze daje 

nam możliwość obniżenia rachunków za prąd dodał Burmistrz.  

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 

 

Pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

 Zastępca Burmistrza Rzepina Pan Krystian Pastuszak poinformował, że ww. uchwała 

zakłada zwiększenie łącznej kwoty planowanych dochodów o kwotę 830.471,26 zł z tego                 

- dochody bieżące zwiększa się o kwotę 94.924,22 zł 

- dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 735.547,04 zł. 

 Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę 830.471,26 zł z tego  

- wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 115.471,26 zł 

- wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 715.000,00 zł. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych, radny Damian Utracki „wstrzymał się” 

od głosu. 

 

Pkt 19. Interpelacje, wnioski, zapytania i  sprawy różne. 

 

 Radny Józef Olesek w imieniu mieszkańców „Osiedla Leśnego” zwrócił się z 

pytaniem do Burmistrza czy na wakacje będzie doposażony plac zabaw na osiedlu oraz jakie 

inwestycje będą wykonywane nad jeziorem „Długie” w Rzepinie?  

 Radny Stanisław Zieliński poruszył temat dotyczący wypadku kolejowego w którym 

uczestniczyła klasa z Zespołu Szkół w Rzepinie. 

 Radny Andrzej Pych zwrócił się do Burmistrza z pytaniem dotyczącym podatku od 

wiatraków a mianowicie czy Rząd podjął ustawę dotyczącą zwrotu podatku od wiatraków. 

 Radny Waldemar Rycerz poruszył temat związany z placem zabaw, który miał zostać 

przeniesiony z terenu budowy na, którym powstaje sklep Dino. Radny Waldemar Rycerz 

dopytuje gdzie znajduje się wyżej wspomniany plac zabaw. 

 Radny Jarosław Dudzis zwrócił się do Burmistrza z pytaniem czy w tym roku zostaną 

remontowane ulice Zachodnia, Celna i Zielona. 

 Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki w imieniu mieszkańców w tym 

prowadzących działalność gospodarczą zwrócił się do Burmistrza Rzepina z zapytaniem jak 

wygląda sytuacja związana ze zleceniami gminnymi na różnego rodzaju roboty budowlane, 

czy są to przetargi czy zapytania ofertowe? Mieszkańcy uważają, że roboty budowlane 
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wykonywane są praktycznie przez jedną firmę. Kolejny temat, który poruszył 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki dotyczył zgłoszenia kandydatury na Ambasadora 

Rzepina w osobie, młodej utalentowanej tenisistki, która odnosi wielkie sukcesy. 

 Następnie Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji, która wpłynęły do 

Biura Rady a mianowicie pismo od Burmistrza Rzepina do wiadomości Przewodniczącego 

Rady kierowane do Radnej Wojewódzkiej Pani Grażyny Dereń, w którym to Burmistrz 

Rzepina informuje o braku możliwości sfinansowania remontu drogi z puli dojazdu rolników 

do pól z programu PROW na lata 2014-2020. Remont drogi Nr 004502F nie może być 

zrealizowany z powodu braku zapewnienia w budżecie gminnym środków na ww. cel, jak 

również minął określony termin w uchwale Zarządu Województwa na złożenie wniosku o 

przyznanie dotacji. 

 Kolejne pismo dotyczyło odpowiedzi Burmistrza na skargę w sprawie lokalnego 

przedsiębiorcy, z której wynika, że Burmistrz Rzepina nie jest władny do rozpatrzenia skargi 

albowiem nie dotyczy on wykonywanych przez Burmistrza zadań  zleconych z zakresu 

administracji publicznej. 

 Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż wpłynęła skarga Wojewody 

Lubuskiego do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Skarga dotyczy uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na działalność Burmistrza 

Rzepina. 

  Radna Agnieszka Wodara poruszyła temat nawierzchni drogi z Rzepina do Ośna, 

zdaniem radnej należałoby zwrócić uwagę na nierówności, które są na tej drodze. 

 Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki poinformował, że zgodnie z przepisami do 

końca czerwca 2018r. rada zobowiązana jest do podjęcia uchwały dotyczącej obniżenia 

wynagrodzeń dla Prezydentów, Posłów, Senatorów i Samorządowców. 

 Więcej pytań, wniosków i interpelacji nie wniesiono. 

 

Pkt 20. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

 

 W nawiązaniu do informacji udzielonej przez Przewodniczącego Rady dotyczącej 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza głos zabrała Pani 

Mecenas informując, że zgodnie z rozporządzeniem rada zobowiązana jest do podjęcia takiej 

uchwały, natomiast na dzień dzisiejszy żadna rada nie podjęła takowej uchwały. Pani 

Mecenas zabrała również głos w sprawie skargi  Wojewody Lubuskiego na uchwałę 

informując, że  być może lepszym rozwiązaniem byłoby podjęcie nowej uchwały niżeli 
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sprawą miałby zajmować się Wojewódzki Sąd Administracyjny, natomiast jeśli przekażemy 

odpowiedź merytoryczną wraz z  aktami sprawy do Sądu to tylko wtedy uzyskamy 

interpretację ze strony WSA jak mamy rozumieć pojęcie adresu na przyszłość. 

 Następnie głos zabrał Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiadając na pytanie dotyczące 

doposażenia placu zabaw, Burmistrz poinformował, że w związku z dużymi inwestycjami 

dotyczącymi placów zabaw na ulicach Chrobrego, Dworcowej oraz Elizy Orzeszkowej 

doposażenie placu zabaw na Osiedlu Leśnym nie było w planach. 

 Na inwestycję nad jeziorem „Długie” został rozstrzygnięty już przetarg, w najbliższym 

tygodniu podpisana zostanie umowa na wykonanie ścieżki spacerowej na około jeziora, 

zjazdu do jeziora z ulicy Poznańskiej oraz placu przed jeziorem.  

Dodatkowo planowany jest montaż pomostu w kształcie litery „T” i urządzenia na wodzie do 

gry w piłkę siatkową. Schody betonowe i piętro (miejsce w którym znajdowały się ławki) 

obite zostaną drewnianymi panelami  co będzie tworzyło taras z barierkami. 

 Burmistrz odpowiadając na pytanie w sprawie podatku od wiatraków poinformował, 

że na spotkaniu z Premierem Rządu poruszał ten temat. Projekt ustawy w sprawie podatku od 

wiatraków ma zostać skierowany do senatu, z wielką nadzieją czekamy, że senatorowie 

pochylą się nad nim i poprawki wprowadzą dodaje Burmistrz. 

 Odnosząc się do tematu placu zabaw znajdującego się na Starym Mieście, Burmistrz 

Sławomir Dudzis powiedział, że na chwilę obecną gdzie trwają prace budowlane na Starym 

Mieście trzeba wstrzymać się z montażem placu zabaw natomiast planowane jest jego 

umiejscowienie na zbiegu ulic Ks. St. Kusiaka i Inwalidów Wojennych. 

 Jeśli mowa o remontach ulic Dworcowej, Zachodniej i Celnej, Burmistrz 

odpowiedział, że Gmina Rzepin dostała dofinansowanie w kwocie około 2.000.000,00zł na 

wykonanie tych ulic w tym roku. 

 Burmistrz odpowiadając na pytanie w sprawie zleceń na roboty budowlanie 

poinformował, że roboty budowlane zlecane są wielu firmom miejscowym wykonującym 

usługi budowlane, drogowe czy też remontowe. Natomiast jeśli,  któraś z firm nie wykonuje 

tych usług to Burmistrz zaprasza do zgłaszania się. 

  Odnosząc się do kwestii związanej z Ambasadorem Rzepina, zdaniem Burmistrza 

wskazana osoba potrzebuje więcej środków finansowych na różnego rodzaju wyjazdy aniżeli 

tytułu Ambasadora i w związku z tym Burmistrz przekazał nagrodę finansową. 

 Wykonawcą drogi do Ośna jest Zarząd Dróg Wojewódzkich, w tej chwili jest to teren 

budowy a zakończenie robót planowane jest na początek 2019 roku, jeżeli po zakończeniu 
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robót będą kłopoty z przejazdem to w każdej chwili będzie można interweniować na zasadach 

gwarancji, powiedział Burmistrz. 

 

Pkt 21. Zamknięcie sesji.            

 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o 

godzinie 14:20 zamknął XLV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie.  

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Bernadetta Wąsowicz                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 

            

                  (-) Damian Utracki 

 


